

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

#### 贵安直管区典型岩溶分布及地下空间利用建议

#### Typical Karst Distribution and Suggestions on Underground Space Utilization in Gui'an Direct Territory

盘应娟, 赵磊, 杨璐, 刘汉林, 张德明..... 1329

#### 四川省地热资源综合利用开发对策研究

#### Research on Comprehensive Utilization and Development Strategies of Geothermal Resources in Sichuan Province

胡亚召, 屈泽伟, 徐小青..... 1337

#### 松辽盆地北部江桥 - 阿拉新地区萨尔图油层沉积微相特征

#### Sedimentary Microfacies Characteristic of Saertu Oil Layers of Jiangqiao-Alaxin Area in North Songliao Basin

李君文, 王琦, 韩晶, 梁清, 陈方举, 蔡侯..... 1345

#### 基于 SWAT 模型的土地利用变化对产水服务的影响研究

#### The Impact of Land Use Change on Water Production Service Based on SWAT Model

任帅, 孙建伟, 吕正虎, 刘芮廷, 刘光辉, 赵娴..... 1353

#### 基于聚类分析的石油储层中含油性识别方法

#### Identification Method of Oil Content in Petroleum Reservoir Based on Cluster Analysis

张仲阳, 高胜利..... 1360

#### 半干旱草地能量分配长期变化特征

#### Characteristics of Long-Term Changes in Energy Partitioning in Semi-Arid Grassland

李溪盈..... 1369

#### 安溪县土壤侵蚀空间格局的土地利用因素分析及防治对策研究

#### Analysis of Land Use Factors in the Spatial Pattern of Soil Erosion and Countermeasure Research in Anxi County

赵元凌, 蔡道明, 鄢博..... 1386

#### 基于 GIS 与 SWMM 的暴雨内涝风险评价

#### Risk Assessment of Rainstorm Waterlogging Based on GIS and SWMM

郑元杰, 胡海燕, 宗乐斌, 安培源..... 1394